

《前海开源中证健康产业指数分级证券投资基金基金合同》修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Contains detailed amendments to the fund contract, including sections on investment objectives, asset allocation, and risk management.

《前海开源中证健康产业指数分级证券投资基金基金合同》修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of the fund contract amendments, covering sections on fund structure, share classes, and fees.

《前海开源中证健康产业指数分级证券投资基金基金合同》修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of the fund contract amendments, covering sections on fund management, investment decisions, and performance evaluation.

《前海开源中证健康产业指数分级证券投资基金基金合同》修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of the fund contract amendments, covering sections on fund termination, liquidation, and other miscellaneous provisions.

《前海开源中证健康产业指数分级证券投资基金基金合同》修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of the fund contract amendments, covering sections on fund management, investment decisions, and performance evaluation.

《前海开源中证健康产业指数分级证券投资基金基金合同》修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of the fund contract amendments, covering sections on fund management, investment decisions, and performance evaluation.

《前海开源中证健康产业指数分级证券投资基金基金合同》修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of the fund contract amendments, covering sections on fund management, investment decisions, and performance evaluation.